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Protokół nr LX/2023 

obrad LX sesji VIII kadencji Rady Gminy Jeżewo z dnia 27 kwietnia 2023 r. w godzinach od 

13:00 do 14.35 w Sali Domu Kultury w Laskowicach 

Obradom przewodniczył Pan Sławomir Stefan, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo. 

Protokołowała Joanna Kunek. 

Obecni: Radni Rady Gminy Jeżewo (lista obecności stanowi załącznik do protokołu).  

Radni nieobecni: Robert Morka, Stanisław Sołtysiak, Ewa Ziuziakowska. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy –  Maciej Rakowicz. 

2. Sekretarz Gminy  – Marta Polakowska. 

3. Skarbnik Gminy – Kamilla Prabucka. 

4. Kierownik ZOOS – Karolina Gwizdała. 

5. Kierownik GOPS – Małgorzata Skiba. 

6. Kierownik GWiO – Joanna Barwik. 

7. Dyrektor CBiK – Ilona Walecka. 

8. Zastępca Wójta – Maciej Pikuła. 

oraz zaproszeni sołtysi (lista zaproszonych stanowi załącznik do protokołu). 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu obrad LVII i LVIII sesji. 

5. Składanie wniosków i interpelacji. 

6. Przestawienie informacji międzysesyjnych przez Wójta Gminy. 

7. Przyjęcie sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jeżewie za 2022 

rok. 

8. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2022 rok.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Jeżewo na 2023 rok. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

gminy Jeżewo na lata 2023 - 2029. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 
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12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Preliminarza wydatków w 2023 roku 

w ramach Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025 na terenie Gminy Jeżewo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie gromadzenia na wydzielonym rachunki dochodów przez samorządowe 

jednostki budżetowe prowadzące działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

oświatowe. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawek takiej opłaty oraz zwolnień w części z 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie 

„Gminne Wodociągi i Oczyszczalnia w Jeżewie”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla dziełek nr 204/21, 204/11, 246 i 204/7 położonych w obrębie ewidencyjnym 

Jeżewo, gmina Jeżewo. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej – Gminna Przychodni w Jeżewie.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Jeżewo zadań powierzonych z zakresu 

administracji rządowej, dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

19. Wolne wnioski i zapytania. 

20. Zakończenie obrad sesji.  

 

Ad. 1 – Otwarcia LX sesji Rady Gminy Jeżewo dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir 

Stefan, witając Pana Wójta, radnych, sołtysów, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, 

zaproszonych gości, mieszkańców gminy śledzących obrady w internecie oraz pracowników gminy 

uczestniczących w posiedzeniu.  

Ad. 2 – Pan Sławomir Stefan, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo poprosił Wiceprzewodniczącego 

Rady, Pana Grzegorza Ziółkowskiego o potwierdzenie quorum. Radny Grzegorz Ziółkowski stwierdził, 

że na ustawowy skład Rady wynoszący 15 członków, w obradach sesji uczestniczy 12 radnych, co 

stanowi quorum i upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ad. 3 – Wobec braku uwag do przedstawionego porządku obrad, Przewodniczący Rady przeszedł do 

głosowania, w wyniku którego porządek sesji został przyjęty – 12 głosami „za” /imienny wykaz 

głosowań stanowi załącznik do protokołu/.  

Ad. 4 – Wobec braku uwag do projektu protokołu LIX sesji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu. Rada Gminy Jeżewo przyjęła protokół LIX sesji jednogłośnie – 12 

głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/. 
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Ad. 5 – Wniosków i interpelacji nie złożono. 

Ad. 6 – Wójt Gminy Jeżewo, Pan Maciej Rakowicz przedstawił informacje o działaniach podjętych w 

okresie miedzy sesjami: 

Informujemy, że od dnia 15 kwietnia 2023 r. otwarty został nowy Punkt Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych, który mieści się w Jeżewie na ul. Łąkowej 2a, przy Gminnych 

Wodociągach i Oczyszczalni. PSZOK będzie czynny tak jak do tej pory tj.: w okresie letnim od kwietnia 

do października w soboty w godz. 8.00 – 14.00 i w środy od godz. 14.00 do 18.00, w okresie zimowym 

od listopada do marca w soboty w godz. 8.00 – 12.00. Przypominamy, że PSZOK jest przeznaczony dla 

mieszkańców gminy Jeżewo objętych systemem zagospodarowania odpadami komunalnymi 

pochodzącymi wyłącznie z gospodarstw domowych. Warunkiem przyjęcia odpadów jest okazanie 

odcinka uiszczenia opłaty za bieżący miesiąc oraz sprawdzenie przez pracownika Punktu zgodności 

dostarczonych odpadów z wykazem aktualnie przyjmowanych odpadów.  

Do Gminy Jeżewo wróci posterunek Policji. Pod koniec marca w Urzędzie Gminy w Jeżewie 

została podpisana umowa na wykonanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa budynku po 

przedszkolu na posterunek policji w Laskowicach”. Inwestycja ma zostać zakończona jeszcze w tym 

roku i realizowana będzie w systemie „zaprojektuj i wybuduj”. Nasza gmina liczy blisko 8 tyś 

mieszkańców, a nowy posterunek z pewnością przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa naszych 

mieszkańców. Całkowity koszt inwestycji to 1 144 999,62 zł i zostanie zrealizowany przy 

dofinansowaniu w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych, które 

wyniesie 1 000 000,00 zł. Wykonawcą wyłonionym w drodze przetargu jest firma Przedsiębiorstwo 

Usługowo – Handlowe As -bud Sławomir Górka z Pruszcza.  

Przypominam mieszkańcom naszej gminy, że do dnia 5 maja 2023 r. trwa nabór wniosków o 

przyznanie dotacji celowej na wymianę ogrzewania węglowego na ekologiczne źródła ciepła w 

budynkach i lokalach mieszkalnych na terenie Gminy Jeżewo. Z uwagi na ograniczone środki finansowe 

przeznaczone na ten cel, dofinansowaniem objętych będzie 10 źródeł ciepła zasilanych paliwem stałym. 

Co ważne nie można składać wniosków o dotację na kotły węglowe. Wnioski można pobrać za 

pośrednictwem strony internetowej www.bip.jezewo lub osobiście w siedzibie Urzędu Gminy w 

Jeżewie.  

W dniu 24 kwietnia 2023 r. w Urzędzie Gminy w Jeżewie wręczyłem Panu Jerzemu Prusowi 

akt powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Jeżewie na 

okres 5 lat, tj. od 1 września 2023 r. do 31 sierpnia 2028 r. Składamy na ręce Pana Dyrektora gratulacje 

i podziękowania za dotychczasową pracę życząc dalszych sukcesów i zadowolenia z pracy. 

 

http://www.bip.jezewo/
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2. Informacja o odbytych spotkaniach:  

- udział w corocznej akcji „Sadzenie Lasu” organizowanej przez Nadleśnictwo Dąbrowa, która w tym 

roku odbyła się pod hasłem „Łączą nas drzewa”, a celem przewodnim było upamiętnienie Jana Pawła 

II, 

- udział w XXXIX Konwencie Wójtów Gmin Wiejskich Województwa Kujawsko-Pomorskiego, w 

trakcie którego rozmawialiśmy m.in. o realizacji inwestycji w ramach Programu Inwestycji 

Strategicznych Polskiego ładu na terenie naszego województwa, 

- spotkanie z przedstawicielami firmy Dino, 

- udział w roboczym spotkaniu przedstawicieli gmin objętych planem budowy kolei szybkiego ruchu w 

ramach powstającego Centralnego Portu Komunikacyjnego, które odbyło się w Urzędzie Gminy w 

Dragaczu, w spotkaniu uczestniczyli m.in. poseł RP Piotr Król, Prezydent Grudziądza, z-ca Dyrektora 

Zarządu Dróg Miejskich w Grudziądzu, zastępca Wójta Gminy Grudziądz oraz Wójtowie gmin 

Dragacz, Warlubie oraz Rogóźno. Rozmowy dot. głównie budowy dwóch mostów, które mają powstać 

na Wiśle w ramach budowy CPK oraz przebiegu wstępnych wariantów linii 5 i 242, 

- wręczenie Panu Grzegorzowi Olszewskiemu odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Jeżewo”.  

3. Informacje dotyczące prowadzonych postępowań o udzielenie zamówienia publicznego: 

1. W prowadzonym postępowaniu o udzielenia zamówienia publicznego pod nazwą: „Rozbudowa sieci 

wod – kan w miejscowości Laskowice” wybrano najkorzystniejszą ofertę złożoną przez firmę Spec-Ryś 

Ryszard Zawalich. Złożona przez ww. firmę oferta spełnia warunki jakie Zamawiający określił w 

postępowaniu wobec wykonawcy i na podstawie kryterium oceny ofert otrzymała najwyższą liczbę 

punktów. Koszt realizacji inwestycji wyniesie 2 792 100,00 zł.   

2. Na początku kwietnia br. zostały wszczęte postępowania o udzielenie zamówienia publicznego dla 

zadań : 

1. „Cyfrowa Gmina – zakup sprzętu informatycznego i usługi doradcze”. Przedmiotem zamówienia jest 

dostawa dla gminy Jeżewo sprzętu sieciowego i komputerowego wraz z oprogramowaniem oraz 

przeprowadzenie wdrożenia Zamawiającego w ramach realizacji projektu grantowego „Cyfrowa 

Gmina”. Na realizację powyższego zamówienia nasza gmina otrzymała grant w ramach Programu 

Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014  - 2020 Osi Priorytetowej V Rozwój cyfrowy JST. 

Zamówienie obejmuje dostawę: osprzętu sieciowego (serwer oraz przełącznik sieciowy) i 

komputerowego tj.: 10 monitorów, 10 stacji roboczych, 1 komputer przenośny, 1 stacja dokująca, 1 

urządzenie wielofunkcyjne, 1 zasilacz awaryjny UPS i serwis plików NAS. W prowadzony 
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postępowaniu ofertę złożyła jedna firma: System IT Sp. z o.o. Sp.k. ze Szczecina na kwotę 189 000,00 

zł.   

2. „Wyposażenie budynku przedszkola, żłobka oraz ośrodka kultury w przebudowywanym budynku po 

gimnazjum w Laskowicach”. Zamówienie zostało podzielone na trzy części i obejmuje: 

Część I – pełne wyposażenie (dostawa wraz z montażem) budynku 6-cio oddziałowego przedszkola, 

żłobka oraz Centrum Biblioteki i Kultury w meble, sprzęty elektroniczne oraz pełny zakres urządzeń 

potrzebnych do prawidłowej pracy obiektu. Oprócz mebli użytkowych w oddziałach przedszkolnych i 

żłobku przewiduje się przygotowanie kącików tematycznych, sensorycznych, mebli zabawkowych, 

zabawek a także strefy wypoczynku. Dodatkowo w salach znajdzie się sprzęt multimedialny oraz 

gimnastyczny do prowadzenia zajęć. Część biurowo – socjalna, biblioteka i ośrodek kultury zostaną 

wyposażone w meble, jak i sprzęt biurowy, elektroniczny i informatyczny. 

Część II – pełne wyposażenie kuchni wraz z zapleczem, oprócz szaf, regałów i stołów zamówienie 

obejmuje sprzęt gastronomiczny do przygotowywania posiłków, między innymi piece konwekcyjne, 

patelnie, mniejszy sprzęt taki jak blendery, wyciskarki czy maszynki do mielenia mięsa, dodatkowo 

kuchnia zostanie wyposażona w linię mycia i sterylizacji naczyń, wózki gastronomiczne, sztućce czy 

komplety naczyń. 

Część III – dostawa wraz z montażem zespołu placów zabaw przy budynku przedszkola, który 

rzeczowym zakresem obejmuje: montaż placów zabaw i elementów rekreacyjno-edukacyjnych, 

zabezpieczenie terenów placów zabaw bezpieczną nawierzchnią poliuretanową, tyczenie geodezyjne 

posadowienia nowych zabawek i projektowanego zagospodarowania terenu, wysiew nasion oraz prace 

porządkowe.  

Oferty można składać do 09 maja 2023 r. do godz. 10.00. 

Sprawozdania kwartalne związane z pracą Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz informacje dot. 

gospodarki komunalnej i świadczeń rodzinnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Na zakończenie Wójt Gminy poinformował radnych, że zgodnie z nowym projektem ustawy od 

miesiąca maja gmina będzie prowadzić sprzedaż węgla bez limitu po preferencyjnej cenie, a 

szczegółowe rozliczenie dotychczasowej sprzedaży będzie przedstawione na kolejnym posiedzeniu 

komisji. Dodał również, iż na chwilę obecną pozostało ok 20 ton węgla z ponad 1 700 ton, które zostały 

sprzedane naszym mieszkańcom. Wójt Gminy wyjaśnił, że pozostała ilość wynika z rezygnacji części 

osób z zakupu mimo wcześniejszej deklaracji.     

Przewodniczący Rady podziękował Wójtowi Gminy za przedstawienie informacji międzysesyjnych i 

zapytał o pytania do przedstawionych sprawozdań. Ze strony radnych pytań nie było. Przewodniczący 

Rady zapytał Wójta Gminy o środki przekazywane na pomoc obywatelom Ukrainy przebywającym na 
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terenie naszej gminy. Wójt Gminy potwierdził, że ta pomoc jest realizowana w oparciu o dotacje 

otrzymywane z Urzędu Wojewódzkiego. Następnie Przewodniczący Rady wyraził swoje uwagi 

dotyczące wadliwie funkcjonującego systemu zadłużenia alimentacyjnego. Kolejne pytanie dotyczyło 

sprzedaży przez gminę węgla na kolejny sezon grzewczy. Wójt Gminy wyjaśnił, że jeżeli takie zadanie 

zostanie samorządom zlecone przez rząd a mieszkańcy wyrażą chęć zakupu, wówczas taka sprzedaż 

będzie prowadzona, ale już na innych zasadach. Najpierw osoby zainteresowane będą musiały wpłacić 

całą zaliczkę na węgiel, a dopiera potem gmina go sprowadzi. Przewodniczący Rady zapytał również o 

kwestie związane z zaległościami mieszkańców wynikającymi z systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi. Wójt Gminy odpowiedział, że cały czas są prowadzone postępowania komornicze oraz 

wysyłane zapytania dotyczące posiadanych przez dłużników nieruchomości lub ruchomości, które będą 

przez gminę zajmowane. Ostatnie pytanie dotyczyło wyłączenia z dofinansowań oferowanych przez 

gminę mieszkańców, którzy zalegają z opłatami, a konkretnie czy osoby te były również wyłączone z 

zakupu węgla po preferencyjnej cenie. Wójt Gminy opowiedział, że to było zadanie zlecone przez rząd 

i każdy mieszkaniec miał prawo z tego programu skorzystać. Następnie Przewodniczący Rady przeszedł 

do kolejnych punktów posiedzenia. Poinformował, że wszystkie sprawozdania i projekty uchwał zostały 

szczegółowo omówione i uzyskały pozytywne opinie komisji na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 

25 kwietnia 2023 r.  

Ad. 7 – przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jeżewie 

za 2022 rok 

Uwag do sprawozdania nie wniesiono i w wyniku głosowania przyjęto je jednogłośnie – 12 głosami 

„za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/.  

Ad. 8 – przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2022 rok  

Uwag do sprawozdania nie wniesiono i w wyniku głosowania przyjęto je jednogłośnie – 12 głosami 

„za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/.  

Ad. 9 – uchwała nr LX/443/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Jeżewo na 

2023 rok 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik 

do protokołu/.  

Ad. 10 – uchwała nr LX/444/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Jeżewo na lata 2023 - 2029 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik 

do protokołu/.  

Ad. 11 – uchwała nr LX/445/2023 w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Kujawsko-

Pomorskiego 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta  – 10 głosami „za” przy jednym głosie „przeciw” i jednym głosie 

„wstrzymującym się’ /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/.  

Ad. 12 – uchwała nr LX/446/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Preliminarza 

wydatków w 2023 roku w ramach Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025 na terenie Gminy Jeżewo 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik 

do protokołu/. Przewodniczący Rady nadmienił, że w minionym roku pracownicy GOPSu odbyli 

szkolenie w zakresie nieprawidłowości, które mogą się wiązać ze sprzedażą alkoholu osobom 

nieuprawnionym. Dodał, że takie kontrole będą na terenie gminy prowadzone, a osoby które nie radzą 

sobie z przestrzeganiem przepisów będą podlegały karze lub stracą licencję na sprzedaż alkoholu 

zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa.  

Ad. 13 – uchwała nr LX/447/2023 w sprawie gromadzenia na wydzielonym rachunki dochodów 

przez samorządowe jednostki budżetowe prowadzące działalność określoną w ustawie z dnia 14 

grudnia 2016 r. Prawo oświatowe 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik 

do protokołu/.  

Ad. 14 – uchwała nr LX/448/2023 w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawek takiej opłaty oraz zwolnienia w 

części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Radni zwrócili uwagę na wysokość 

zwolnienia w opłacie za gospodarowanie odpadami, że powinno być 2,00 zł. Błąd wyniknął z pomyłki 

pisarskiej. Radny Henryk Rybak poprosił o głos i zwrócił się do Wójta Gminy Jeżewo z pytaniem czy 

odbyło się już spotkanie z Wójtami gmin Powiatu Świeckiego w sprawie budowy składowiska odpadów, 

o które radny już kilkukrotnie wnioskował. Wójt Gminy odpowiedział, że nie wszyscy Wójtowie są 

zainteresowania tego typu inwestycją. Związane jest to z problemem lokalizacji takiej instalacji, dużymi 
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kosztami jakie gminy musiałyby ponieść na jej realizację i zaangażowaniem wszystkich gmin w projekt 

własnej instalacji. Wójt Gminy zadeklarował, że postara się takie spotkanie zorganizowane w maju lub 

czerwcu. Wójt Gminy dodał, że w ubiegłym roku mieszkańcy gminy dołożyli do systemu prawie 400 

tyś zł, a koszty niestety ciągle rosną. Jest to duży problem, z którym borykają się wszyscy Wójtowie  

ponieważ z roku na rok gminy muszą z własnego budżetu dokładać coraz większe środki na 

funkcjonowanie systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. Radny Henryk Rybak odnosząc się 

do wypowiedzi Pana Wójta zaznaczył, że to nie jest odpowiedź na zadane pytanie, ponieważ radny 

chciałby wiedzieć dlaczego do tej pory takie spotkanie nie zostało zorganizowane. Chodziło o to aby 

wysądować sytuację i sprawdzić czy jest wola współpracy. Radny Henryk Rybak wyraził swoje zdanie, 

że podjęcie przedmiotowej uchwały jest dodatkowym obciążeniem dla mieszkańców naszej gminy, 

chociaż rozumie konieczność jej podjęcia, ale co samorząd zrobił czy może zrobić żeby odciążyć 

mieszkańców gminy. O głos poprosił również radny Wojciech Młyński, który zwrócił się z prośbą o 

rozmowy na ten temat na posiedzeniach komisji, a nie medialnie na sesji. W odpowiedzi na głos radnego 

Wojciecha Młyńskiego, radny Henryk Rybak zapytał czy jest to próba odebrania mu głosu na sesji i czy 

może głosować i wyrażać swoje zdanie tylko na posiedzeniach komisji? Przewodniczący Rady 

zamykając dyskusję zaznaczył, że każdy ma prawo zabierać głos w trakcie obrad. Przewodniczący Rady 

przypomniał, że funkcjonuje już nowy PSZOK i, że od tego roku nie będą organizowane zbiórki 

wielkogabarytowe, które generowały dodatkowe koszty. Takie śmieci można bezpłatnie dostarczyć na 

PSZOK. Przewodniczący Rady dodał także, że duże koszty związane z funkcjonowaniem systemu 

odpadów komunalnych generują bioodpady, których produkujemy coraz więcej, jak również rosnące 

koszty transportu i składowanie odpadów. Wójt Gminy odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego 

Rady podkreślił, że gmina nie może „zarabiać” na śmieciach i to nie gmina podnosi opłaty za wywóz 

odpadów tylko firma, która zajmuje się ich zbieraniem i przetwarzaniem. Według Pan Wójta system nie 

jest doskonały i stwarza gminom wiele problemów ponieważ dokładając do jego funkcjonowania dzieje 

się to kosztem inwestycji. Na zakończenie Wójt Gminy dodał, że jeżeli taka będzie wola rady, to 

zdejmiemy opłaty za śmieci, ale nie będziemy realizować żadnych inwestycji. Po zakończonej dyskusji 

Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. W wyniku głosowania uchwała 

została przyjęta 11 głosami „za” przy jednym głosie „wstrzymującym się” /imienny wykaz głosowań 

stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 15 – uchwała nr LX/449/2023 zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej o nazwie „Gminne Wodociągi i Oczyszczalnia w Jeżewie” 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik 

do protokołu/. 
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Ad. 16 – uchwała nr LX/450/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 204/21, 204/11, 246 i 204/7 położonych w obrębie 

Jeżewo, gmina Jeżewo 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik 

do protokołu/. 

Ad. 17 – uchwała nr LX/451/2023 w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminna Przychodnia w Jeżewie 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta– 10 głosami „za”  przy 2 głosach „wstrzymujących się” /imienny wykaz 

głosowań stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 18 – uchwała nr LX/452/2023 w sprawie przyjęcia przez Gminę Jeżewo zadań powierzonych 

z zakresu administracji rządowej, dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik 

do protokołu/. 

Ad. 19 – W tym punkcie obrad nikt głosu nie zabrał. 

Ad. 20 - W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo, Pan 

Sławomir Stefan zamknął o godz. 14:35 obrady LX sesji VIII kadencji Rady Gminy Jeżewo, dziękując 

wszystkim za udział w obradach.  

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Gminy 

Joanna Kunek              Sławomir Stefan 

 


